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内容概要

《奥思英语5级辅导练习(ALTS5)》内容简介：奥思英语5级（ALTS
5）的内容设计是依据教育部制定、颁布并已在全国范围内实施的国家《英语课程标准（实验稿）》
的各项要求进行的。
奥思英语测评项目有效合成了中美两家测评机构在语言能力测试和系统监控方面的技术力量。
因此，它的测试标准超越了省区界限以及教材与教学的差异。
奥思英语5级的整体设计自始至终注重微观管理，重视样本测量，强调过程调节，实施保密制度，规
范阅卷流程。
因此，它具备公平与公正的严肃的考试品质。
奥思英语5级的题型和内涵具有中国本土特色，考核方法应用美国的测试技术，英语语言符合母语环
境，客观上有助于培养考生的语言应用能力和学习素质。

奥思英语5级的测试内容相当于中国初中毕业生的英语水平，考试对象主要是具有相当英语水平的在
校学生和社会考生。
参加奥思英语5级考试，不需要强化培训，不增加学生的学业负担。
学生在完成正常课程学习的基础上，通过奥思英语考试将获得符合国际水准的由美国ETS和北京欧赛
思奥思英语测试项目办公室共同颁发的考试成绩证书。
它有利于学生客观准确的自我评价，从而引导学生掌握正确的学习方法，有效提高自身的学习能力、
实践能力和综合素质。
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章节摘录

　　It was eight oclock in the evening. Id just arrived at Heathrow Airport with my family and we were worn out
after the long flight. We were going to stay in London for a few days before travelling to Dublin. Some friends of
ours had told us to get a taxi to our hotel， so we went to look for one. The airport was very bright and modem，
but as soon as we came out， we found ourselves in a dark place of car parks and bus stations. We couldnt see taxis
anywhere， so we asked someone to tell us the way， but he didnt speak English. Suddenly a big，
friendly-looking man came up to us and said， "Give me your cases （箱子）. Ill take them to the taxi stand for
you." I told him not to worry because our cases werent heavy， but he just picked up my wifes case and told us to
follow him. I told him to come back but he didnt stop.　　When we reached the taxi stand， he put the case
down and asked me to give him ten pounds. I couldnt believe it. Ten pounds seemed too expensive for just walking
a hundred meters with one not very heavy case， but I was too tired to say anything， so I took out my wallet.
However， I only had a fifty-pound note. I said， "Im sorry， I havent got any change." "No problem，" he said.
"Wait here and Ill ask one of the taxi drivers to change it." He disappeared round the comer. He never came back
， of course.
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